
1 

PROTOKÓŁ Nr XXXV/17 

z sesji RADY GMINY ŻURAWICA 

odbytej w dniu 24 marca 2017 r. 

 

 

1. Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

2. Czas trwania sesji od godz. 900 do godz. 1150 

 

 

Ad. punktu 1 – Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Józef Pukajło otworzył trzydziestą piątą sesję VII 

kadencji Rady Gminy Żurawica. 

Powitał wszystkich radnych i zgromadzonych gości. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 

13 radnych z 15 osobowego składu Rady Gminy Żurawica, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni byli Radni: Wacław Szozda, Agnieszka 

Ustrzycka. 

 

Ad. punktu 2 – Przedstawienie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 6 „Podjęcie uchwał” projektu dodatkowej uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej poprzez budowę chodnika w miejscowości Wyszatyce’’. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o uzupełnienie porządku 

obrad o projekt dodatkowej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Przemyskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej poprzez budowę chodnika 

w miejscowości Wyszatyce’’. Radni jednogłośnie 13 głosów za, wyrazili zgodę na uzupełnienie 

porządku obrad o projekt powyżej wskazanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad uzupełniony o zmianę zatwierdzoną 

w poprzednim głosowaniu Rady: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, 

- w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i do 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina 

Żurawica jest organem prowadzącym, 

- w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, 

dla których Gmina Żurawica jest organem prowadzącym, 

- w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2017”, 

- w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2017”, 

- w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2017 

roku”, 
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- w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności z ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

- w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody, 

- w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2104 R poprzez 

budowę chodnika w miejscowości Batycze”, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej poprzez budowę chodnika 

w miejscowości Wyszatyce’’ 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Żurawica oznaczoną numerem 1611/7, 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce, 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Żurawica, 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Żurawica, 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2017, na realizację 

zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami 

w miejscowościach: Batycze, Maćkowice, Kosienice wraz z rozbudową 

i przebudową oczyszczalni ścieków w Orzechowcach”, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica, 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania dotyczące 

przedstawionego porządku obrad. Przy braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie przyjęcie przedstawionego uzupełnionego decyzją Rady porządku obrad. 

W wyniku głosowania przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 głosów 

za). 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. punktu 3 – Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że mamy do przyjęcia cztery protokoły z XXXI sesji 

z dnia 26 stycznia 2017 r. i z trzech posiedzeń zwołanych w trybie nadzwyczajnym: XXXII 

sesji z dnia 3 lutego 2017 r., XXXIII sesji z dnia 17 lutego 2017 r., XXXIV sesji z dnia 2 marca 

2017 r. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do przedłożonych 

protokołów. Przy braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia poszczególnych 

protokołów: nr XXXI/17 z sesji z dnia 26 stycznia 2017 r., został on przyjęty jednogłośnie 

(13 głosów za), nr XXXII/17 z sesji z dnia 3 lutego 2017 r., został on przyjęty jednogłośnie 

(13 głosów za), nr XXXIII/17 z sesji z dnia 17 lutego 2017 r., został on przyjęty jednogłośnie 

(13 głosów za), nr XXXIV/17 z sesji z dnia 2 marca 2017 r., został on przyjęty jednogłośnie 

(13 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady w związku z czasową nieobecnością Wójta Gminy Żurawica 

odbywającego w Urzędzie Gminy spotkanie z pracownikami RIO w Rzeszowie, poinformował, 

że punkt porządku obrad dotyczący przedstawienia informacji Wójta z prac miedzy sesjami 

http://zurawica.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_03/BIPF54BB348A40D9BZ/XXXV_228_17.pdf
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zostanie przełożony na do czasu przybycia na obrady Wójta, a procedowane będą kolejne 

punkty porządku obrad. 

 

Ad. punktu 5 – Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił przedstawienie sprawozdania Kierownika 

GOPS w Żurawicy Panią Marię Łaba. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żurawicy Pani Maria Łaba 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żurawicy 

za 2016 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy chcą zabrać głos w sprawie przedstawionego 

sprawozdania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Żurawica Marek Jaremczuk podkreślił, że 

podejmowane zadania wpisują się w pełni w realizacje misji niesienia pomocy społecznej dla 

potrzebujących mieszkańców Naszej Gminy. Wszystkie prowadzone formy działania: paczki 

mikołajkowe, wspólna wigilia dla osób samotnych, oprawa artystyczna tych działań, zasługują 

na szczególe uznanie i z tego tytułu gorące podziękowania dla Pani Kierownik i pracowników 

GOPS za ich bardzo dobrą realizację. Tego typu działania zasługują na wsparcie, poparcie i 

zaangażowanie wszystkich chcących nieść pomoc, gdyż dają one dużo satysfakcji osób, do 

których są kierowane. Nie sposób pominąć wkładu Pana Dyrektora Jana Semkowa za pomoc 

w realizacji tych zadań i goszczenia w swoim obiekcie uczestników realizowanych 

przedsięwzięć. 

Przy braku kolejnych głosów Przewodniczący Rady podał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żurawicy za 2016 rok. 

Wszyscy obecni Radni byli za przyjęciem przedstawionego sprawozdania (13 głosów za). 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Panią Kierownik GOPS w Żurawicy Marię 

Łaba o przedstawienie rocznego sprawozdania z realizacji zadań wspierania rodziny oraz 

potrzeb związanych z realizacją tych zadań w 2016 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy chcą zabrać głos w sprawie przedstawionego 

sprawozdania, a przy braku głosów podał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji 

zadań wspierania rodziny oraz potrzeb związanych z realizacją tych zadań w 2016 rok. 

Wszyscy obecni Radni byli za przyjęciem przedstawionego sprawozdania (13 głosów za). 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Kierownik GOPS w Żurawicy Marię Łaba 

o przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2016 roku. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy chcą zabrać głos w sprawie przedstawionego 

sprawozdania, a przy raku głosów podał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie w 2016 roku. Wszyscy obecni Radni byli za przyjęciem przedstawionego 

sprawozdania (13 głosów za). 

Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. punktu 6 – Podjęcie uchwał; 

 

1) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk 
przedstawił projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 
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do nowego ustroju szkolnego. Następnie wystąpił z wnioskiem o nieczytanie załączników 

tabelarycznych do uchwały gdyż były one szczegółowo dyskutowane na posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, a zgromadzenie radni jednogłośnie 

(13 głosów za) poparli wniosek o nieczytanie załączników do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk 
omówił wprowadzane tą uchwałą zmiany w zakresie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. 

Radny Leszek Cichy stwierdził, że podejmowana uchwała wynik ze zmian ustawowych 

wprowadzanych w systemie oświaty. Gmina w związku z tymi zmianami poniesie znaczne 

skutki finansowe z powodu uruchomiania nowych oddziałów klasowych. Największym 

problemem oświaty na terenie Naszej Gminy jest demografia i związana z nią konieczność 

prowadzenie małolicznych oddziałów szkolnych. W bieżącym roku na oświatę w budżecie 

zapisano wydatki w kwocie ponad 16,5 miliona złotych i jest to wzrost w porównaniu do roku 

poprzedniego o około 1,5 miliona złotych. Na oświatę nakłada się nowe obowiązki i zadania 

nie wspomagając tych działań wzrostem subwencji oświatowych. W takiej sytuacji w dalszej 

perspektywie trzeba będzie zastanowić się nad zmianą sieci szkół w Gminie, gdyż nie będzie 

możliwe finansowe utrzymanie tak rozbudowanej sieci szkolnej przy istniejącej demografii. 

Realizacja zadań z zakresu edukacji jest bardzo ważna, lecz nie można zapominać o innych 

zadaniach, które musimy realizować z budżetu gminy, choćby zadania z zakresu infrastruktury 

zaopatrzenie w wodę i kanalizacja, drogi i chodniki. Zaapelował do Wójta, Radnych o podjęcie 

radykalnych działań w zakresie zmian w obecnym systemie szkół w celu ograniczenia 

wydatków budżetowych na oświatę i wykorzystanie ich na inne zadania własne gminy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk 
stwierdził, że sieć szkół zatwierdzana w projekcie tej uchwały będzie funkcjonowała na ternie 

Naszej Gminy, bo tak stanowi obecne prawo oświatowe, liczba dzieci i wszelkie dane 

demograficzne na razie nie mają wpływu na kształt funkcjonowania sieci szkół w Polsce jak 

i Naszej Gminie. Przewodniczący komisji poinformował zebranych, ze opinia komisji 

w sprawie tej uchwały jest pozytywna, choć niejednomyślna. 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na obrady Wójta Gminy Żurawica Krzysztofa 

Składowskiego oraz Skarbnika Gminy Panią Nataszę Pomykalską.  

Przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej uchwały, przy 

pozytywnych opiniach Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa przedstawionej 

przez Przewodniczącego Komisji Dariusza Klepaka oraz Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych przedstawionej przez Przewodniczącego Marka Jaremczuka, Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/218/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady w związku z przybyciem na obrady Wójta Gminy Żurawica 

Krzysztofa Składowskiego, przerwał realizację punktu 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4 porządku obrad. 

 

Ad. punktu 4 – Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił przybyłego na obrady Wójta Gminy 

Żurawica Krzysztofa Składowskiego o przedstawienie informacji o pracy między sesjami. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski przedstawił informację o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło podziękował Wójtowi za przedłożoną informację 

oraz zapytał, czy radni mają jakieś pytania do przedstawionej informacji. 
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Radny Witold Beer zapytał czy nie można szybciej przeprowadzić postępowań na 

wyłonienie dostawców kruszywa, usługodawców na transport i prace równiarką, bo potrzeby 

realizacji tych działań pojawiają się już, a niema jeszcze wyłonionych wykonawców. 

Wójt Gminy odpowiedział, że procedury przetargowe realizowane są według kolejności 

ważności potrzeb i ustalonych priorytetów realizacji zadań. Początek roku to natłok tych 

działań, a jeden pracownik nie może realizować ich wszystkich naraz i z tego powodu są one 

realizowane sukcesywnie. 

Skarbnik Gminy Natasza Pomykalska dodała, że powodem opóźnień w realizacji 

postępowań przetargowych jest również opieszałość radnych w deklarowaniu realizacji 

zamierzeń ze środków przypisanych dla sołectw, gdyż dopiero odpowiednie zaangażowanie 

wydatków w budżecie daje podstawę do przeprowadzenia właściwej procedury przetargowej 

ze względu na planowana wielkość wydatków na dana usługę czy zakup. Przy braku państwa 

deklaracji, co do wydatkowania środków, nie można wszcząć procedur przetargowych. 

Przy braku kolejnych pytań Przewodniczący Rady przystąpił do kontynuacji realizacji 

punktu 6 porządku obrad. 

 

2) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i do oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Żurawica jest organem 

prowadzącym. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk 
poinformował o wprowadzonych przez komisję oświaty na wczorajszym posiedzeniu zmianach 

w zapisanych w tym projekcie kryteriach i zwrócił się do Przewodniczącego Rady 

o przegłosowanie wniosku o przedstawienie poprawionego przez komisję projektu uchwały 

w przekazanej dzisiaj radnym brzmieniu. 

Przewodniczący Rady podał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji Marka 

Jaremczuka, a w wyniku głosowania wszyscy radni (13 głosów za) opowiedzieli się za 

przedstawienie poprawionego projektu tej uchwały. 

Przewodniczącego Komisji przedstawił poprawiony projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których Gmina Żurawica jest organem prowadzącym, oraz omówił zasady 

funkcjonowania tych kryteriów. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. Przy braku głosów w sprawie projektu 

przedmiotowej uchwały, przy pozytywnych opiniach: pierwotnej wersji projektu uchwały 

Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz poprawionego projektu uchwały 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

poprawiony projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina 

Żurawica jest organem prowadzącym. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/219/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla 

których Gmina Żurawica jest organem prowadzącym. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk 
przedstawił poprawiony projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

publicznych szkół podstawowych, dla których Gmina Żurawica jest organem prowadzącym, 

oraz omówił zasady funkcjonowania tych kryteriów. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały.  

Radna Regina Środek zapytała czy te kryteria dotyczą jedynie dzieci z poza rejonu szkoły? 

Przewodniczący Komisji potwierdził, że przestawione kryteria dotyczą jedynie dzieci 

z poza rejonu szkoły. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej 

uchwały, przy pozytywnych opiniach: Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

oraz Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, poddał pod głosowanie poprawiony 

projekt uchwały w sprawie kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla 

których Gmina Żurawica jest organem prowadzącym. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/220/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017”, Panią Ewę Misiak 

Pełnomocnika Wójta Gminy Żurawica ds. przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. 

Pełnomocnik Wójta Gminy Żurawica ds. przeciwdziałania alkoholizmowi 

i narkomanii Ewę Misiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. 

Radny Marek Jaremczuk zapytał jak faktycznie wygląda sytuacja z problemem narkomani 

na terenie Naszej Gminy? Uchwalamy program profilaktyczny, a czy występują tego typu 

problemy w Naszej Gminie? 

Pani Ewa Misiak odpowiedziała, że rola program to działania profilaktyczne głownie 

w szkołach, czyli uświadamianie dzieci i młodzieży. W praktyce odnotowujemy pojedyncze 

zgłoszenia do komisji, lecz problemem jest brak podstaw prawnych do przymusowego 

kierowania na leczenie takich osób, działania te mogą ograniczyć się jedynie do uświadamiania 

i nakłaniania do podjęcia sugerowanych działań. Jedynie popełnienie przestępstwa daje 

możliwość działania nakazowego przez sąd. Problem ten w większym stopniu dotyczy rodzin 

gdzie występują osoby uzależnione, bo na ich barkach spoczywa konieczność przekonania 

takiej osoby do odjęcia dobrowolnego leczenia. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na kolejnej sesji prezentowana będzie przez 

komendanta policji informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Naszej Gminy i będzie 

możliwość zapoznani się z danymi statystycznymi i tego typu zjawisk. 

Przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej uchwały, przy pozytywnej 

opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2017”. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/221/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2017”. 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017”, 

Panią Ewę Misiak Pełnomocnika Wójta Gminy Żurawica ds. przeciwdziałania alkoholizmowi 

i narkomanii. 
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Pełnomocnik Wójta Gminy Żurawica ds. przeciwdziałania alkoholizmowi 

i narkomanii Ewę Misiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. 

Radny Leszek Cichy zapytał o działania prowadzone w Domu Katolickim w Żurawicy oraz 

liczbę osób objętych wsparciem, jak one trafiają na terapie i jakie są jej skutki. 

Pani Ewa Misiak odpowiedziała, że działania prowadzone w Domu Katolickim w Żurawicy 

to wstępny proces profilaktyczny prowadzony przez wolontariusza oraz działającą grupę 

abstynencką AA i są to działania wspomagające. Proces leczenia wymaga już korzystania za 

porad poradni. Liczebność grupy się waha część osób zgłasza się dobrowolnie, część jest 

kierowana oraz część obejmowana jest wsparciem na wnioski innych osób. Efekty 

podejmowanych działań są różne i nie można wyciągać w tej materii jednoznacznych 

wniosków. 

Przewodniczący Rady zapytał o skład Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz o liczbę wystawionych „Niebieskich Kart” i procedurę z nimi związaną. 

Pani Ewa Misiak odpowiedziała, że komisja liczy 8 osób i jej skład nie zmienił się. 

W komisji pracują: Jan Semków, Ewa Misiak, Henryk Stadnicki, Jerzy Wojdyło, Jerzy 

Kruczek, Marian Hofman, Beata Pawlisz, Tadeusz Sitarz. Procedura „Niebieska Karta” 

obejmuje rodziny, w których występuje przemoc, z którą często związany jest i alkohol. 

Członkowie komisji pracują w grupach wspomagających realizacje tych procedur. Obecnie na 

terenie Naszej Gminy wystawiono 7 takich kart. 

Przewodniczący Rady Przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej 

uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017”. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/222/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2017 roku”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Żurawica w 2017 roku”, Sekretarza Gminy Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy Ryszard Kostelecki przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Radny Zdzisław Chytła wystąpił z wnioskiem o nieczytanie załącznika do uchwały, 

a ograniczenie się jedynie do odpowiedzi na ewentualne pytania. 

Przewodniczący Rady podał wniosek pod głosowanie i został on przyjęty jednomyślnie 

(13 głosów za). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. 

Radny Leszek Cichy poprosił o przedstawienie najistotniejszych założenie programu. 

Sekretarz Gminy omówił najistotniejsze elementy funkcjonowania tego programów 

bieżącym roku oraz zmiany w porównaniu do lat uprzednich. 

Radny Leszek Cichy zapytał o skalę problemów z innymi bezdomnymi zwierzętami niż 

psy. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że są one nieliczne a dotyczą szczególnie kotów. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej 

uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2017 

roku”. 
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W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/223/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności z ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności z ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk 

dla bezdomnych zwierząt oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, Sekretarza 

Gminy Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy Ryszard Kostelecki przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Radny Ryszard Wojtowicz wystąpił z wnioskiem o nieczytanie załącznika do uchwały, 

a ograniczenie się jedynie do przedstawieni ogólnego uzasadnienia podjęcia tej uchwały 

i odpowiedzi na ewentualne pytania. 

Przewodniczący Rady podał wniosek pod głosowanie i został on przyjęty jednomyślnie 

(13 głosów za). 

Sekretarz Gminy pomówił przesłanki prawne i faktyczne dotyczące podjęcia 

przedmiotowej uchwały oraz zaprezentował ogólny zakres regulacji nią wprowadzany. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub 

uwagi do projektu procedowanej uchwały. 

Radna Regina Środek zapytała czy spełnienie wymogów zapisanych w tej uchwale jest 

równoważne z możliwością prowadzenia takiej działalności na terenie gminy. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że uregulowania zawarte w uchwale są jedynie 

zagadnieniami wstępnymi dla podjęcia takiej działalności. Faktyczne jej rozpoczęcie wiąże się 

z koniecznością uzyskania odpowiednich pozwoleń decyzji i uzgodnień, poczynając od 

warunków zabudowy, uzgodnień z zakresu ochrony i oddziaływania na środowisko, kończąc 

na pozwoleniu na budowę. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu przedmiotowej 

uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

z ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt 

oraz grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała 

Nr XXXV/224/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika 

przyrody dotyczący jesionu rosnącego na terenie Arboretum w Bolestraszycach. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z zebranych ma jakieś pytania do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radny Lesław Cichy zapytał czy uchwała rady jest rozstrzygającą i decyduje o wycięciu 

drzewa? 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że uchwała pozwala na wykreślenie drzewa z rejestru 

pomników przyrody, ewentualna wycinka drzewa lub inne podejmowane działania wymagają 

dodatkowych uzgodnień, opinii i ustaleń. Szczegółową analizę tej kwestii prowadził będzie 

również nadzór prawny wojewody, a usytuowanie drzewa w Arboretum daje podstawy do 

uwiarygodnienia prawidłowych i zgodnych z wymogami prawa działań. 
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Przewodniczący Rady przy braku kolejnych pytań oraz przy pozytywnej opinii Komisji 

Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach za, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/225/17 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i zaprezentował załącznik graficzny wskazujący odcinek drogi zaliczany tą uchwałą 

do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedmiotową uchwałą, a przy braku 

wniosków i pytań oraz przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego 

i Rolnictwa, poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 13 głosach 

za, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/226/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2104 R poprzez budowę chodnika 

w miejscowości Batycze”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Przemyskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 2104 R 

poprzez budowę chodnika w miejscowości Batycze” w kwocie 85 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały przy pozytywnej nie jednogłośnej opinii Komisji 

Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania przy 11 głosach za, jednym głosie wstrzymujący się 

(w głosowaniu nie brała udziału Radna Regina Środek), Rada podjęła Uchwałę 

Nr XXXV/227/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

11) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej poprzez budowę chodnika w miejscowości 

Wyszatyce’’ 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Przemyskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej poprzez 

budowę chodnika w miejscowości Wyszatyce’’ w kwocie 21 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania przy 12 głosach za (w głosowaniu nie brała udziału Radna Regina Środek), Rada 

podjęła Uchwałę Nr XXXV/228/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

12) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego 

na realizację zadania publicznego 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

http://zurawica.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_03/BIPF54BB348A40D9BZ/XXXV_228_17.pdf
http://zurawica.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_03/BIPF54BB348A40D9BZ/XXXV_228_17.pdf
http://zurawica.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_03/BIPF54BB348A40D9BZ/XXXV_228_17.pdf
http://zurawica.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2017_03/BIPF54BB348A40D9BZ/XXXV_228_17.pdf
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Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Samorządu Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego, w kwocie 

80 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały przy pozytywnej nie jednogłośnej opinii Komisji 

Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania przy 12 głosach za, jednym głosie wstrzymującym się, Rada 

podjęła Uchwałę Nr XXXV/229/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Radny Maciej Gałuszka komentując przyjęcie tej uchwał stwierdził, że zabiegi 

zmierzające do podjęcia tej uchwały umożliwiającej realizację zadania kontynuacji budowy 

chodnika przy ul. 3-go Maja w Żurawicy na odcinku drogi wojewódzkiej do drogi dojazdowej 

do Wojewódzkiego Szpitala Psychiatrycznego w Żurawicy, trwały już od ponad dwóch i pół 

roku i wspólnie z Wójtem i pracownikami Urzędu Gminy Żurawica udało się nam doprowadzić 

do szczęśliwego i owocnego zakończenia tych starań. Całość inwestycji jest kosztorysowana 

na 460 tys. zł, a nasz wkład w tą inwestycję to około 20%. Nielicznym gminom udało się 

osiągnąć tak wysoki poziom finasowania tego typu inwestycji ze środków Województwa 

Podkarpackiego. Dlatego też gorące podziękowania dla Wójta za zaangażowanie 

i doprowadzenie do takiego pozytywnego rozstrzygnięcia dla Naszej Gminy, a szczególnie dla 

mieszkańców muszących przemieszczać się po drodze o tak dużym nasileniu ruchu narażając 

swoje życie i zdrowie. Z utęsknieniem będziemy wglądać teraz maszyn, które rozpoczną 

realizację tej inwestycji. Mam nadzieję, że realizowane będą kolejne odcinki chodnika przy tej 

drodze wojewódzkiej, bo potrzeby są bardzo duże wzdłuż całego jej ciągu we wszystkich 

miejscowościach Naszej Gminy. Wytyczyliśmy prawidłową ścieżkę dla współpracy w tym 

zakresie z Województwem i Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

Wójt Gminy Żurawica Krzysztof Składowski stwierdził, że inwestycje chodnikowe są 

bardzo ważne we wszystkich miejscowościach i trzeba dołożyć wszelkich starań by były one 

realizowane możliwie w jak najszybszych okresach. Musimy zabiegać o jak najszybszą 

przebudowę całego tego ciągu drogowego, co pozwoliłoby na kompleksowe rozwiązanie 

wszystkich problemów związanych z ta drogą wojewódzką na terenie Naszej Gminy. 

 

13) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Żurawica oznaczoną numerem 1611/7. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Żurawica oznaczoną numerem 1611/7. Dotyczy to 

fragmentu ul. Grota Roweckiego w Żurawicy, a działka ta będzie nabywana odpłatnie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania przy 13 głosach za, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/230/17 stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

14) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Bolestraszyce. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

działki położonej w miejscowości Bolestraszyce – działka nr 383. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały, przy pozytywnej zebrania wiejskiego oraz 

pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał 
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przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 13 głosach za, 

Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/231/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

działki położonej w miejscowości Żurawica – działka nr 209/11. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały, przy pozytywnej zebrania wiejskiego oraz 

pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał 

przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 13 głosach za, 

Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/232/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

16) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Sekretarza Gminy 

Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

działki położonej w miejscowości Żurawica – działka nr 656/8. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Radny Witold Beer zapytał na czyj wniosek wszczęto procedurę sprzedażową tej działki. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, ze wpłynął wniosek Jana Wardęgi. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów w sprawie projektu uchwały przy 

pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał 

przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 12 głosach za, 

jednym głosie wstrzymującym się, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/233/17 stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

17) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2017, na realizację zadania 

pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowościach: Batycze, 

Maćkowice, Kosienice wraz z rozbudową i przebudową oczyszczalni ścieków 

w Orzechowcach”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy 

Nataszę Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet roku 2017, na realizację zadania pn. „Budowa 

kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowościach: Batycze, Maćkowice, Kosienice 

wraz z rozbudową i przebudową oczyszczalni ścieków w Orzechowcach”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania przy 13 głosach za, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/234/17 stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

18) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy 

Nataszę Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, a przy 

braku głosów w sprawie projektu uchwały, przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania przy 13 głosach za, Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/235/17 stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

19) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy 

Nataszę Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. Zmienia się plan dochodów budżetowych 

poprzez ich zwiększenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 6 846 973,11 zł 

i zmniejszenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 305 187,72 zł. Zmienia się plan 

wydatków budżetowych poprzez ich zwiększenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 

10 912 491,64 zł i zmniejszenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 4 370 706,25 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały. 

Radny Leszek Cichy zapytał o zmiany w rozdziale „Zadania w zakresie kultury fizycznej 

i sportu”. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała ze zmiana polega na podziale uprzednio zapisanej kwoty 

łącznej w budżecie na poszczególne planowane do realizacji zadania. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję na przedmiotowym projektem uchwały, przy 

pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał 

przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 13 głosach za, 

Rada podjęła Uchwałę Nr XXXV/236/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. punktu 7 – Wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że rozpoczynamy realizacje punktu 7 porządku 

obrad „Wnioski i zapytania” i poprosił o zabieranie głosów. 

 

Wójt Gminy Żurawica przedstawił zebranym projekt pisma kierowanego do Dyrektora 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych Oddziału w Rzeszowie oraz do Wojewody 

Podkarpackiego w sprawie skrzyżowania drogi krajowej nr 77 z drogą wojewódzką 881 i drogą 

powiatową 2417 R, jako podjęcie działań odpowiadających na liczne zgłoszenia mieszkańców 

jak i przejeżdżających tymi drogami kierowców w celu rozważenia możliwości przebudowy 

tego skrzyżowania, w sposób umożliwiający bezpieczny i sprawny przejazd jak i przejście 

pieszych. Tworzące się w godzinach szczytu długie korki samochodów znacznie utrudniają 

prawidłowe funkcjonowanie tego węzła komunikacyjnego powodują również często problemy 

z jego przejechaniem dla pojazdów uprzywilejowanych niosących pomoc potrzebującym. 

Propozycja przebudowy tego skrzyżowania powinna wyłączyć konieczność zatrzymywania się 

pojazdów przejeżdżających tranzytowo z kierunków Przemyśla i Rzeszowa. Ukształtowanie 

terenu nasuwa rozwiązanie połączenie wzniesień po obu stronach skrzyżowania dwupasmową 

estakadą umożliwiającą przejazd tych pojazdów w sposób bezkolizyjny, bez konieczności 

zatrzymywania się na tym skrzyżowaniu i pozostawieniu pod estakada jedynie ruchu lokalnego. 

Poprosił o złożenie pod tym pismem podpisów wszystkich chcących poprzeć tą inicjatywę. 

Radny Marek Jaremczuk Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Spraw 

Społecznych w związku z zaistniałymi zmianami w systemie oświaty, zgłosił wniosek 

w imieniu Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych do Wójta Gminy Żurawicy 

o opracowanie wytycznych, założeń do sporządzania arkuszy organizacyjnych szkół, które 

pozwoliłyby na ich sprawne przygotowanie przez wszystkich dyrektorów naszych placówek 

oświatowych w nowej perspektywie po zmianie funkcjonowania systemu oświaty w Naszej 

Gminie. 
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Radny Krzysztof Jaroch podziękował Wójtowi i Pani Skarbnik za uruchomienie promu 

w Wyszatycach i wydłużenie czasu jego funkcjonowania. 

Radny Zdzisław Chytła poruszył problem zniszczonych płyt na końcówce ulicy Leśnej, 

które to zniszczenia powstały po działaniach badawczych GEOFIZYKI i nie zostały 

naprawione. Poprosił o sprawdzenie przeprowadzonych działań naprawczych i ewentualne 

wyegzekwowanie naprawy tej szkody. 

Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa zostanie zbadana i przedstawione zostaną informacje 

na temat załatwienia tej sprawy. 

Radny Antoni Wołoszyn poprosił o wystosowanie pisma do Dyrektora Dróg Powiatowy 

Pana Janusza Hołyszki o uzupełnienie poboczy przy drogach powiatowych, gdyż wielu 

miejscach powstały ubytki (głębokie koleiny, wypłukany utwardzenie poboczy), które 

zagrażające prawidłowemu funkcjonowaniu dróg i stwarzające niebezpieczeństwo w ruch 

drogowym. 

Radny Maciej Gałuszka poprosił o naprawę ubytków w ul. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego szczególnie na mostku obok szkoły oraz baczniejsze przyglądniecie się 

dworkowi na Górnej Żurawicy, bo jego stan jest opłakany i należałoby podjąć jakieś działania 

w kierunku zmiany tego stanu. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na oberwana linkę przy prywatnym banerze na 

początku Bolestraszyc za zatoką autobusową, baner dotyczy fortu w Żurawicy, a przy jakiś 

silniejszych podmuchach może zostać całkowicie zniszczony. Przy drodze w kierunku Orlenu 

zostały wyorane i leżą słupki informacyjne postawione przy realizacji inwestycji przez Związek 

Gmin Fortecznych. W tamtym roku przy podobnej sytuacji i poinformowaniu Związku nie 

doczekaliśmy się interwencji sami musieliśmy je ustawić. Obecnie również trzeba podjąć jakieś 

działania. 

Radny Leszek Cichy poprosił o zwrócenie uwagi ma sytuacje na dworku w Żurawicy 

Dolnej, gdzie obluzowane pokrycie zabezpieczające ten obiekt grozi oderwaniem i może to 

zagrażać przechodzącym tam osobom. 

Sołtys Janusz Rabka przekazał od Pani Marii Jakubowskiej życzenia dla wszystkich 

sołtysów z okazji obchodzonego „Dnia Sołtysa”. Podziękował Radnemu Witoldowi Beer za 

pomoc przy rozładunku jabłek i marchewki w ramach zorganizowanej pomocy dla 

mieszkańców. 

Radna Powiatowa Bożena Ryczan zadeklarowała swoją pomoc przy realizacji wszystkich 

zadań przy drogach powiatowych, składała i wspierała wnioski, które już znalazły realizację 

i deklaruje pomoc przy kolejnych tego typu inicjatywach. Wspiera również wnioski płynące 

z Naszej Gminy do władz wojewódzkich i cieszy się, że ta współpraca dobrze się rozwija dla 

Gminy Żurawicy i w tym zakresie również deklaruje wszelka możliwą pomoc. 

 

Ad. punktu 8 – Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Józef 

Pukajło zamknął obrady XXXV sesji VII kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Protokół sporządziła: 

Ryszard Kostelecki                                                                  Józef Pukajło  


